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Via deze memo wil ik u graag informeren over gesprekken die ik de afgelopen 

tijd met diverse bewonersgroepen, uit en rondom Dinteloord heb gevoerd.  

 

De gesprekken zijn voor mij aanleiding geweest om bij innogy de vraag neer te 

leggen of er binnen de kaders van de aangevraagde vergunning, nog ruimte is 

voor een alternatief. Dit betekent dat de mastposities en de hoogterange van de 

windmolens van 180 – 215 m niet ter discussie staan en dat ook de sociale 

randvoorwaarden voor de direct omwonenden, inclusief de bovenwettelijk 

afspraken die met innogy zijn gemaakt over geluidsreductie, slagschaduw en 

obstakelverlichting, overeind moeten blijven. Evenals de afspraken over de, 

vanuit de Verordening ruimte, verplichte bijdrage kwaliteitsverbetering 

landschap. 

 

Op 10 oktober jl heb ik een gesprek gefaciliteerd tussen innogy en vier 

bewonersgroepen uit Dinteloord. In dat overleg heeft innogy richting 

bewonersgroepen aangegeven bereid te zijn om de molen die het dichtst bij de 

kern Dinteloord staat, te laten vervallen. De overige drie zouden dan een hoogte 

rond de 210 – 215 m hebben. Het laten vervallen van de vierde molen kan voor 

het bedrijf financieel alleen uit als, binnen de kaders die door mij zijn 

aangegeven, de bijdrage aan een overeengekomen energietransitiefonds voor 

de inwoners van Dinteloord komt te vervallen. Op het moment dat over een 

optie van drie molens overeenstemming zou zijn tussen innogy en de vier 

bewonersgroepen, zou via een aparte overeenkomst tussen innogy en de 

bewonersgroepen worden vastgelegd dat innogy af zou zien van de vierde 

mastpositie het dichtst bij Dinteloord. 

 

De bewonersgroepen hebben mij laten weten dat zij het alternatief afwijzen. 

Enerzijds omdat het voor de direct omwonenden qua hinder niet veel uitmaakt 

of er drie of vier molens staan en men het belangrijker vindt dat het 

energietransitiefonds in stand blijft. Anderzijds dat het enige bespreekbare 

alternatief een lijnopstelling van drie windturbines is van max 180 m tiphoogte 

langs de dijk. Ik heb hieruit geconcludeerd dat het door innogy aangedragen 

alternatief niet aan de orde is en de bewonersgroepen hiervan op de hoogte 

gesteld.  

 

Met vriendelijke groet, 

M.J.G. Spierings 


